
 

SPØRGSMÅL NR.  S 420 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Miljø- og fødevareministeren 

Dato: 9. december 2016 

Stillet af: Simon Kollerup (S)  

Mener ministeren, at det er i orden, at midlerne fra promilleafgiftsfonden er 

blevet brugt på rapporten »Dansk landbrugs rammevilkår og konkurrence-

evne«?  

(Spm. nr. S 420). 

 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 9. december 2016 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på Simon.Kollerup@ft.dk 

og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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